
From: Maria Zarova  
Sent: Wednesday, June 29, 2022 5:20 PM 
To: i.blagova@sofia.bg 
Subject: Иванка Благова, старши експерт в дирекция „Секретариат на СОС“  

 

Здравейте, 

 

 

Уважаеми дами и господа, 

 

 

Не е коректно от Ваша страна да се отнема правото на  гражданите да се закупуват 

карта за  една линия. 

Вие искате да задължите гражданите да си купуват  карти за всички линии. ЗАЩО и с 

КАКВО ПРАВО? 

Има пътници/повечето от ромски произход/, които не се купуват билети и карти и при 

проверка са подминавани от контрольорите.  

ТОВА Е ПРОБЛЕМ, КОЙТО ТРЯБВА  ДА СЕ РЕШИ КАРДИНАЛНО. Както се казваше в 

един български филм "За кучета и котки може за прасета не  може". 

Пътувам САМО с линия №20 от 10 години - няма никакви удобства- стари трамваи без 

климатизация.  

Вие пътувате ли с градски транспорт. 

Моля, ДА ОСТАНЕ КАРТАТА ЗА ЕДНА ЛИНИЯ. 

 

 

Бъдете здрави  

Мария Зарова 

 

mailto:i.blagova@sofia.bg

